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                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 23.11.2023, orele 15,00, 

la sediul Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local, 

cu ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ța Libertății nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 26 octombrie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al sedinței extraordinară convocată de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 08 noiembrie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna septembrie si 

octombrie 2023 pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea 

profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.   

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării anexei la H.C.L. nr. 324/26.10.2023 privind aprobarea 

modificării  statului de funcții al Spitalului Municipal Săcele aprobat prin H.C.L. nr. 225/27.07.2023- 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea îndreptării erorii materiale strecurate în H.C.L. nr.  

290/28.09.2023  privind  reînnoirea mandatelor administratorilor Consiliului de Administrație a Regiei 

Publice Locala a Pădurilor Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea îndreptării erorii materiale strecurate în H.C.L.  nr. 

313/09.10.2023 privind  reînnoirea unui mandat de administrator executiv în Consiliul de Administrație 

a Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă 

lemnoasă pe picior, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, în anul de 

producție 2024 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei 

lemnoase pentru  diferite partide - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind încetarea prin renunțare la mandatul de administrator al Servicii Săcelene 

S.R.L. al d-lui Mormoloc Viorel Costel - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului U.A.T Municipiul Săcele în 
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Adunarea Generală din data de 12.12.2023 a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară în Domeniul 

Apei din Județul Brașov- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor 

reprezentanţi ai Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de 

Administraţie ale unităţilor de învăţământ de pe raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată 

și modificată ulterior - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a  indicatorilor tehnico-economici, 

la faza obținerii Autorizației de Construire și a proiectului tehnic, pentru investiția ,,Renovare 

energetică moderata a clădirilor rezindențiale multifamiliale – 5 componente din Municipiului Săcele” - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință, împrejmuire  

și organizare de șantier“, strada Paltinului, Municipiul Săcele- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

15. Proiect de hotărâre privind  schimbarea destinației terenului și clădirii înscrise în CF nr. 115337 Săcele 

proprietatea Municipiului Săcele, domeniul public, din internat de fete în imobil cu destinația „bloc 

locuințe sociale”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele - primă 

înscriere  imobil, categoria de folosință drum de exploatare DE 350/3-229  mp  - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea dreptului de uz și servitute în favoarea D.E.E. ROMÂNIA S.A 

Cluj Napoca-Sucursala Brașov S.A asupra unei suprafețe de teren de 50,1 mp, situate în Municipiul 

Săcele, B-dul Brașovului nr. 246, pe terenul  înscris în C.F. nr. 113677 Săcele și  în C.F. nr. 120636 

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

18.  Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de acces pe suprafața de 100 mp din  imobilul înscris 

în C.F nr.114671 Săcele - 41265 mp (lângă refugiul Salvamont din masivul Piatra Mare) - proprietar 

Municipul Săcele, domeniul privat, în vederea instalării, exploatării și întreținerii unor echipamente de 

telecomunicații mobile ușoare  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa 

construcțiilor pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare 

      către Compania Apa Brașov S.A. în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public 

      de alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 24.09.2008  - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA  

        VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

20. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune al Municipiului Săcele pentru 

imobilul situat în Municipiul Săcele, str. Victor Jinga nr. 14, jud. Brașov ,,casă monument istoric”, 

datare 1846-  LMI 2015, poz.794, cod BV-II-m-B-11795  - iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilului  înscris în CF nr. 103299-

C1-U10 Săcele, nr. cad 1165/19, situat în Municipiul Săcele, str. Avram Iancu nr. 47, ap. 20 -  iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea de suprafață a poziției 26, nr.top 2012/2/10/1 – C.F. nr. 118976 

Săcele din Anexa nr. 2  la H.C.L. nr. 59/23.02.2023 privind actualizarea datelor de carte funciară pentru 

unele imobile situate în  Municipiul Săcele, Str. Carierei - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei 

 de 1/1 din imobilul - teren în suprafață de 27 mp, înscris în CF nr. 120862 Săcele, nr. cadastral 120862, 

categoria de folosință fâneață cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul public 
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al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing.POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra 

imobilului - teren în suprafață de 9 mp, înscris în C.F. nr. 120687 Săcele, nr. cadastral 120687 și asupra 

imobilului - teren în suprafață de 47 mp, înscris în  C.F. nr. 120511 Săcele, nr. cadastral 120511, având 

categoria de folosință arabil cu destinație de drum și trecerea lor din domeniul privat în domeniul public 

al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 

1/1 din imobilul - teren în suprafață de 103 mp, înscris în CF nr. 120848 Săcele, nr. cadastral 120848, 

categoria de folosință arabil cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul public al 

Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26.  Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra unor 

cotei de 2/42 din imobilul - teren în suprafață de 1.543 mp, înscris în C.F. nr. 100466 Săcele, nr. 

cadastral 100466, categoria de folosință arabil cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

28. Diverse. 

 

1. Sesizare USR Săcele. 

 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért  

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                    - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                    - d-l Rădulescu Eugen – Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

          - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei  

                   - d-l Matei Ion – Șef Biroul Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

                   - d-l Jinga Ovidiu – insp.  Biroul Investiții 

                   - d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-l Hermenea Sorin – director RPLP Săcele R.A. 

                   - d-na Pârvan Rodica – Manager Spitalul Municipal Săcele 

                   - d-l Petriceanu Codruț – comisar-șef Poliția Municipală Săcele     

                   - societatea civilă.  

         

           Ședința este prezidată de d-l consilier local prof. Munteanu Gheorghe. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a 

face apelul nominal. 

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție,  după cum urmează: 18 prezenți fizic și 1 

consilier local online, respectiv d-na Popescu Gabriela.  

          D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

          D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 
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anunță care este proiectul  de hotărâre avut în vedere, respectiv:  

                    27. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de Cetățean de Onoare al Municipiului Săcele  

domnului Ștefan Lupu  - inițiator consilier local jr. Stoica Gabriela. 

                 D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru) și ordinea de zi, conform dispoziției nr. 1823/16.11.2023,  astfel cum a fost suplimentată și se 

aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).   

               D-l Președinte propune să  se treacă  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată,  respectiv 

la proiectul de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 26 octombrie 2023. 

             D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  344. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al sedinței extraordinară convocată de îndată a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 08 noiembrie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  345. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  346. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna septembrie și octombrie 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 

decât cea de reşedinţă. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea modificării anexei la H.C.L. nr. 324/26.10.2023 privind aprobarea modificării  

statului de funcții al Spitalului Municipal Săcele aprobat prin H.C.L. nr. 225/27.07.2023 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 -  nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil,  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  348. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre pentru aprobarea îndreptării erorii materiale strecurate în H.C.L. nr. 290/28.09.2023  privind  

reînnoirea mandatelor administratorilor Consiliului de Administrație a Regiei Publice Locala a Pădurilor 

Săcele R.A.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  349. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea îndreptării erorii materiale strecurate în H.C.L. nr. 313/09.10.2023 privind  

reînnoirea unui mandat de administrator executiv în Consiliul de Administrație a Regiei Publice Locale a 

Pădurilor Săcele R.A.      

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  350. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe picior, 

în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, în anul de producție 2024. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  351.  

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase 

pentru  diferite partide.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  352.  

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind încetarea prin renunțare la mandatul de administrator al Servicii Săcelene S.R.L. al d-lui 

Mormoloc Viorel Costel. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  353.  

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului U.A.T Municipiul Săcele în Adunarea 

Generală din data de 12.12.2023 a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară în Domeniul Apei din Județul 

Brașov.  

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu următoarea mențiune: la art. 1. pct. 1 se votează pentru aprobarea 

regulamentului serviciului de alimentare cu apă și de canalizare, respectiv se votează cu „pentru” 

        D-na Secretar General spune că trebuie optat pentru o variantă. 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, pentru aprobarea regulamentului.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  354.   

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru modificarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor reprezentanţi ai 

Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 

învăţământ de pe raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată și modificată ulterior. 
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D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri, d-na Stoica Gabriela și d-l Florescu Marius. 

D-l Președinte anunță că votul este secret și spune că a înțeles că s-a modificat metodologia de 

constituire a consiliului de administrație.  

D-na Secretar General spune că în urma intrării în vigoare a Legii nr. 198/2023 și a Ordinului 

Ministerului Educației nr. 6223/2023, numărul maxim de membri ai consiliilor de administrație este 11, nu 

mai este nici un consiliu cu 13 membri. 

D-l Președinte spune că se pare că ar mai fi și cu 13, dar hotărăște inspectoratul școlar în acest sens. 

       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l JÓNÁS ANDRÁS - Liceul Teoretic „Zajzoni Rab 

István”: 11 voturi pentru, 6 voturi împotrivă, 1 buletin de vot nul,  d-l MEDIANU GHEORGHE - Școala 

Gimnazială nr. 5: 11 voturi pentru, 6,  voturi împotrivă, 1 buletin de vot nul,  d-na VOICESCU 

NICOLETA -  Școala Gimnazială nr. 5: 9 voturi pentru, 8,  voturi împotrivă, 1 buletin de vot nul, d-l 

TÓTH SÁNDOR  - Liceul Teoretic George Moroianu: 11 voturi pentru, 6 voturi împotrivă, 1 buletin de 

vot nul,  d-na VOICESCU NICOLETA - Liceul Teoretic George Moroianu: 9 voturi pentru, 8  voturi 

împotrivă, 1 buletin de vot nul. H.C.L. nr.  355.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor tehnico-economici, la faza 

obținerii Autorizației de Construire și a proiectului tehnic, pentru investiția ,,Renovare energetică moderata 

a clădirilor rezindențiale multifamiliale – 5 componente din Municipiului Săcele”. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  356.  

     D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință, împrejmuire  

și organizare de șantier“, strada Paltinului, Municipiul Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  357.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  schimbarea destinației terenului și clădirii înscrise în CF nr. 115337 Săcele proprietatea 

Municipiului Săcele, domeniul public, din internat de fete în imobil cu destinația „bloc locuințe sociale”. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  358. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele - primă înscriere  imobil, 

categoria de folosință drum de exploatare DE 350/3-229  mp.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  359.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind  aprobarea dreptului de uz și servitute în favoarea D.E.E. ROMÂNIA S.A Cluj Napoca-
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Sucursala Brașov S.A asupra unei suprafețe de teren de 50,1 mp, situate în Municipiul Săcele, B-dul 

Brașovului nr. 246, pe terenul  înscris în C.F. nr. 113677 Săcele și  în C.F. nr. 120636 Săcele.  

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  360.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

 de hotărâre privind constituirea dreptului de acces pe suprafața de 100 mp din  imobilul înscris în  

C.F nr.114671 Săcele - 41265 mp (lângă refugiul Salvamont din masivul Piatra Mare) - proprietar  

Municipul Săcele, domeniul privat, în vederea instalării, exploatării și întreținerii unor echipamente  

de telecomunicații mobile ușoare. 

         D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil,  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că la acest punct s-a făcut o propunere de amendament. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că în urma propunerii de amendament li s-au comunicat o 

serie de prevederi din Legea nr. 159/2016 care stipulează faptul că se pot încheia doar contracte de 

exercitare a dreptului de acces. 

D-l Popa Marius Cristian spune că a transmis un feedback la aceste precizări, comunicând lista cu 

tipurile de drept de acces.  

D-na Secretar General spune că se referă la proprietatea publică ceea ce a comunicat d-l consilier local 

Popa, Decizia ANCOM este pentru proprietatea publică, ori în Legea  nr. 159/2016, la art. 12 se precizează 

că acele tarife date prin decizia ANCOM pentru proprietatea privată sunt orientative și menționează că 

decizia transmisă de d-l consilier local Popa este pentru proprietatea publică și este din 2018, ori există una 

mai actuală, respectiv Decizia nr. 672/2022 care modifică Decizia nr. 997/2018, dar este tot pentru 

proprietatea publică, iar referitor la anexa transmisă de d-l consilier local Popa nu ne regăsim sub nici o 

formă acolo,  iar în Decizia nr. 672/2022 pentru cele care nu se regăsesc în anexă, tot proprietate publică, 

se stipulează că valorile nu pot depăși 0,1 lei/ml/an, 3 lei/ml/an x 3,5 lei/stâlp/an, dar tot reiterează că este 

vorba tot despre proprietatea publică, ori în extrasul nostru CF este domeniul privat al Municipiului Săcele. 

D-l Popa Marius Cristian spune că problema e alta, ANCOM-ul a definit tipurile de acces în 48 de 

puncte, indiferent de tipul de proprietate, unde stâlpii nu se regăsesc. 

      D-na Secretar General spune că pe domeniul public se regăsesc și stâlpii, alin. (2) din Decizia nr. 

672/2022 care a modificat Decizia nr. 997/2018 stipulează că: „ Pentru elementele de rețea de comunicații 

electronice și elemente de infrastructură fizică care nu sunt incluse în anexă, respectiv antene, cabinete, 

camere tehnice, camere de tragere, conducte, stații de bază, stâlpi, piloni, turnuri, alte echipamente și 

infrastructuri fizice suport, precum și pentru cablurile și cutiile pentru care se exercită un alt tip de acces 

decât cel prevăzut în anexă, tarifele pentru exercitarea dreptului de acces pe, deasupra, în sau sub imobilele 

proprietatea publică nu pot depăși valoarea de 0,1 lei/ml/an, 3 lei/mp/an ori 3,5 lei/stâlp/an, după caz”. 

D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui își menține amendamentul. 

        D-na Secretar General spune că art. 12 din Legea  nr. 159/2016 specifică că acele tarife date de 

directorul ANCOM sunt orientative pentru proprietatea privată. 

D-l Popa Marius Cristian dă citire amendamentului, respectiv la art. 2 să se introducă că se aprobă 

„închirierea și contractul (…)”. 

 D-na Secretar General spune că acesta este și modelul de contract agreat de ANCOM, iar dacă se 

introduce și închirierea, conform Codului Administrativ, așa cum se cunoaște foarte bine, consiliul local 

închiriază, vinde, concesionează prin licitație publică, ori în acest caz se merge pe o lege specială. 

  D-l Popa Marius Cristian spune că a dorit să fie acoperitor. 

  D-na Secretar General spune că este acoperitor, Legea  nr. 159/2016 stipulează foarte clar cum 

trebuie procedat. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă în lista cu tarife, taxe și impozite, în hotărârea respectivă există 

taxă pentru acces, pentru că aici se folosește taxa de la închiriere teren. 

D-na Secretar General spune că s-a propus un preț prin acel contract, asimilat cu ceva similar, 

consiliul local poate veni cu propuneri de preț ascendente sau descendente. 
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D-l Popa Marius Cristian spune că taxa aceea este pentru închiriere nu pentru acces, în mod normal 

trebuia rectificată și aceea hotărâre în sensul introducerii unei taxe de acces. 

 D-na Secretar General spune că, în aceași ordine de idei, ar trebui eleborat și un regulament în acest 

sens și reiterează amendamentul formulat de comisia de specialitate nr. 2, respectiv introducerea la art. 2  a 

sintagemei „se aprobă închirierea și  modelul de contract”, dar menționeză că în acest caz s-a mers pe legea 

specifică, nu pe Codul Administrativ, întrucât dacă se mergea pe acesta din urmă, închirierea trebuie făcută 

prin licitație publică.   

D-l Popa Marius Cristian spune că tot acolo scrie că se aplică prevederile Codului Civil. 

D-na Secretar General spune că dumneaei a făcut referire la Codul Administrativ. 

D-l Președinte supune la vot amendamentul formulat de comisia de specialitate nr. 2 și se respinge cu 

8 voturi pentru, 11 abțineri (d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-l Jitaru Gheorghe, d-na Miron Laura, d-na 

Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-na Coman Felicia, d-l Tóth Sándor, d-l Jónás 

András, d-l Munteanu Gheorghe și d-l Géczi Gellért).                                                         

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv  și se aprobă cu  unanimitate 

(19 voturi pentru). H.C.L. nr.  361.  

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa construcțiilor 

pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare către Compania 

Apa Brașov S.A. în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public 

      de alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 24.09.2008. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  362. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune al Municipiului Săcele pentru imobilul situat în 

Municipiul Săcele, str. Victor Jinga nr. 14, jud. Brașov ,,casă monument istoric”, datare 1846-  LMI 2015, 

poz.794, cod BV-II-m-B-11795. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  363. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilului  înscris în CF nr. 103299-C1-U10 

Săcele, nr. cad 1165/19, situat în Municipiul Săcele, str. Avram Iancu nr. 47, ap. 20. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  364.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind modificarea de suprafață a poziției 26, nr.top 2012/2/10/1 – C.F. nr. 118976 Săcele din 

Anexa nr. 2  la H.C.L. nr. 59/23.02.2023 privind actualizarea datelor de carte funciară pentru unele imobile 

situate în  Municipiul Săcele, Str. Carierei. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  365.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei 
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 de 1/1 din imobilul - teren în suprafață de 27 mp, înscris în CF nr. 120862 Săcele, nr. cadastral 120862, 

categoria de folosință fâneață cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul public al 

Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  366.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului - teren în 

suprafață de 9 mp, înscris în C.F. nr. 120687 Săcele, nr. cadastral 120687 și asupra imobilului - teren în 

suprafață de 47 mp, înscris în  C.F. nr. 120511 Săcele, nr. cadastral 120511, având categoria de folosință 

arabil cu destinație de drum și trecerea lor din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  367. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 1/1 din 

imobilul - teren în suprafață de 103 mp, înscris în CF nr. 120848 Săcele, nr. cadastral 120848, categoria de 

folosință arabil cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  368.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra unor cotei de 2/42 din 

imobilul - teren în suprafață de 1.543 mp, înscris în C.F. nr. 100466 Săcele, nr. cadastral 100466, categoria 

de folosință arabil cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  369.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea titlului de Cetățean de Onoare al Municipiului Săcele domnului Ștefan Lupu. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

       Se supune dă citire rezultatului votului secret, respectiv: d-l  Ștefan Lupu: 18 voturi pentru, 0 împotrivă 

(d-na Popescu Gabriela nu participă la vot – online). H.C.L. nr.  370.  

       D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, așa cum s-a discutat, momentul ceremonial va avea loc 

la ședința ordinară din luna decembrie.  

      D-l Președinte spune că există o solicitare de înscriere la cuvânt, din partea d-lui Fekete Florian căreia îi 

dă curs. 
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     D-l Fekete Florian ia cuvântul și spune că este prezent astăzi în ședință cu rugămintea de a se 

întreprinde toate diligențele necesare, astfel încât, începând cu data de 8 ianuarie 2024, odată cu începerea 

modului 3, unitatea școlară  CSEI  Brădet  din cartierul săcelean Brădet să beneficieze de transport pentru 

copii, cunoscându-se situația că contractul de prestări servicii încheiat în acest sens,  începând cu luna 

octombrie se va finaliza pe data de 31 decembrie 2023 și cunoscând situația anterioară a considerat oportun 

să se prezinte cu această problemă din luna noiembrie, sens în care a formulat și o adresă în atenția 

Consiliului Local și a d-lui Primar din care dă citire, luându-și angajamentul să pună la dispoziție toate 

documentele justificative necesare din partea unității de învățământ. 

     D-l Primar spune că se cunoaște adresa la care face referire d-l Fekete. 

     D-na Paniti Izabella spune că la nivelul consiliului local nu se cunoaște conținutul acestei adrese. 

     D-l Viceprimar spune că dacă a fost depusă în data de 21 noiembrie, probabil li se va transmite ulterior. 

     D-na Secretar General spune că ordinea de zi a fost realizată în data de 16 noiembrie, înainte de 

înregistrarea acestei adrese.  

     D-l Fekete Florian spune că a făcut la acest moment adresa pentru a evita intrarea în nefuncționalitate a 

unității de învățământ și dă citire adresei în integralitatea sa. 

    D-l Primar ia cuvântul și spune că se va asigura transportul acolo și după data de 1 ianuarie 2023, dar 

încă se așteaptă răspunsul de la Consiliul Județean pentru a se vedea exact în sarcina cui cade acest 

transport, dar cum l-a efectuat municipalitatea până acum, nu se vor lăsa copiii fără transport nici după 1 

ianuarie 2024, iar după ultimele informații, întrucât se susținea că nu este suficient acel autobuz de 20 de 

locuri, se pare că în ultimele săptămâni au fost 6, 9, 7, 10 elevi, acel autobuz fiind deocamdată suficient. 

     D-l Viceprimar întreabă dacă d-l Fekete va merge și la Consiliul Județean pentru a discuta pe această 

speță.  

      D-l Fekete Florian spune că dacă dânșii propun, o poate face. 

      D-l Viceprimar spune că nu propune acest lucru,  doar a adresat o întrebare. 

      D-l Fekete Florian spune că deocamdată nu făcut  acest lucru deoarece nu a considerat necesar, fiind 

data de 23 noiembrie, dar se poate adresa și acolo, cum a făcut și în septembrie de nenumărate ori, până au 

obținut transportul, după eforturi susținute și admonestări verbale și scrise  din partea a diverse instituții. 

      D-na Paniti Izabella spune că înțelege că s-ar dori ca RAT Brașov să operaționalizeze linia de transport 

Brădet. 

       D-l Primar spune că nu are legătură cu această speță. 

       D-na Paniti Izabella spune că are legătură, deoarece este vorba și despre cadre didactice și Cart. Brădet 

este un cartier al Municipiului Săcele și este în corelare cu transportul public de persoane, care trebuie 

rezolvat, întrucât și copiii care merg spre Brașov beneficiază de transportul public de persoane, iar în mod 

similar și cei care locuiesc în Cart. Brădet, lucrează acolo și cei care merg la școală din Brădet, trebuie să 

beneficieze de transport public, pentru a exista echitate și trebuie să se discute cu RAT Brașov pentru o rută 

de transport public în acest cartier, întrucât și transportul de elevi implică costuri, la fel ca cel de persoane. 

     D-l Florescu Marius întreabă dacă realizarea unei linii de transport spre Cart. Brădet implică costuri 

mult mai mari. 

     D-na Secretar General spune că  înainte autobuzul pleca de la Garaj, acum ar trebui să vină de la Triaj. 

     D-l Gâdea Sorin spune că autobuzul de la Garaj, de la Servicii Săcele, care efectua transportul înainte de 

RAT Brașov niciodată nu a avut nici  numărul de călători care există la acest moment pe microbuz, acum 

este probabil o situație mai deosebită, există mai multă activitate la CSEI Brădet, acea linie de transport 

fiind în integralitatre subvenționată, nu există cerere în acest sens, nu se poate propune așa o linie de 

transport fără justificare. 

     D-na Secretar General spune că Asociația de transport, împreună cu RAT-ul, a realizat un studiu în 

acest sens și pe acesta s-a fundamentat și decizia că nu se pretează o linie de transport până acolo, raportat 

la cerere. 

       D-l Florescu Marius întreabă dacă la anumită oră, o anumită cursă se se închidă acolo implică 

deasemenea costuri foarte mari.  

       D-na Secretar General reiterează faptul că există un studiu în acest sens. 

       D-l Primar spune că se vor analiza toate opțiunile. 

       D-l Gîndac Nicolae spune că sunt și angajați acolo care nu au cu ce ajunge. 

       D-na Secretar General spune că în fiecare lună consiliul local votează decontarea cheltuielilor de 

transport pentru profesori, în primul rând ar trebui luat în calcul că sunt persoane care au scutit transportul, 

primăria plătește 11,11 lei/km, așa cum s-a votat, indiferent că acel autobuz circulă gol sau cu călători, plus 

dacă sunt abonamente sau ce se mai decontează, sunt plătite de primărie. 

    D-na Paniti Izabella întreabă dacă cadrele didactice sunt transportate cu acest microbuz. 
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     D-na Secretar General  spune că nu, li se decontează transportul. 

      D-na Paniti Izabella spune că li se decontează de către Consiliul Județean. 

      D-na Secretar General  spune că li se decontează de către Consiliul Județean pentru că școala ține de 

Consiliul Județean, iar consiliul local decontează transportul pentru celelalte școli din municipalitate, care 

sunt în subordinea acestuia.  

     D-na Paniti Izabella spune că consiliul local nu are treabă cu școala de la Brădet, nu votează decontarea 

transportului pentru cadrele didactice de acolo 

      D-l Primar spune că transportul cadrelor didactice de la CSEI Brădet se decontează. 

      D-na Secretar General spune că începând cu anul școlar 2024-2025 nu vor mai deconta consiliile 

locale, banii vor fi primiți de la Minister direct de către inspectoratele școlare și se vor vira  către școli, 

conform Legii nr. 198/2023 care a intrat în vigoare în 3 septembrie, anul acesta rămâne așa, dar de anul 

școlar viitor se vor schimba lucrurile în sensul celor antemenționate. 

   D-l Viceprimar spune că în același sens ar avea și dânșii o solicitare, care a fost și discutată, respectiv o a 

doua cursă pentru elevii care merg în Brașov, așa cum a fost înainte de a fi preluat transporul de către RAT 

Brașov și consideră că merită o analiză pentru a vedea ce presupune.  

    D-l Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări.  

    D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și readuce în discuție problema cu gangul din Cart. Ștefan cel Mare. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că sunt multe probleme legate de Cart. Gîrcini, una ar fi legată de transportul 

în comun, respectiv cursa spre acest cartier să se efectueze și până la ora 20 :00. 

    D-l Primar spune că se fac eforturi susținute de către primărie în acest sens, care presupun costuri, s-a 

reușit să se introducă și acele curse până în Cart. Gârcini, fiind vorba de 6 curse pe zi, se va vedea, în 

funcție de gradul de umplere, dacă este necesară suplimentarea. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că la orele de vârf sunt foarte aglomerate autobuzele. 

    D-na Secretar General spune că se știe numărul de călători, inclusiv a celor care circulă cu bilete sau cu 

abonamente pentru fiecare cursă. 

    D-l Florescu Marius spune că s-ar impune montarea unor plăcuțe cu „interzis” pentru animelele de 

companie în parcuri. 

   D-l Gâdea Sorin spune că s-au montat de la ședința trecută când s-a ridicat problema, sens în care sunt și 

dovezi, pentru că unele au și dispărut. 

   D-l Ciorici Mihai spune că s-a discutat despre ridicarea deșeurilor vegetale și oportunitatea unei 

camapanii și toamna. 

     D-l Gâdea Sorin spune că se face anual, în fiecare primăvară. 

     D-l Primar spune că în fiecare primăvară are loc „Luna curățeniei”, când se ridică gratis aceste deșeuri, 

inclusiv în această toamnă s-a ridicat unde a fost scos vegetalul, dar într-o anumită limită. 

     D-l Președinte spune că discuția a avut loc și în ședința de luna trecută și a propus și d-lui Primar și 

trebuie avut în vedere și la fundamentarea bugetului,  ca anul viitor să nu mai fie atât de lungă campania 

din primăvară, care s-a tergiversat din cauza cetățenilor, să fie doar 2 săptămâni primăvara și două toamna 

și poate se achiziționează și un tocător de frunze sau crăci.  

      D-na Paniti Izabella întreabă dacă s-a făcut ceva în legătură cu mașinile parcate pe carosabil, întrucât 

nu a sesizat nici o măsură luată, este vorba de străzile Ciucaș, Valea Largă, Avram Iancu. 

      D-l Primar spune că este vorba de cele 1000-2000 de mașini parcate pe străzi, în afară de cartiere. 

      D-l Președinte spune că s-a stabilit diseminarea unor notificări, întrebarea ar fi dacă s-a făcut acest 

lucru. 

    D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că proprietarii au primit deja notificări, sens în care se realizează 

și poze, iar dacă se încurcă operațiunea de deszăpezire se poate vedea dacă cei în cauză au fost notificați și 

se va proceda în consecință. 

     D-na Paniti Izabella spune că a sesizat în week-end când a nins că aceste mașini încurcau, mașina de 

deszăpezire făcând slalom  printre ele, pe str. Avram Inacu, concret. 

     D-na Stoica Gabriela reiterează problema gangului din Cart. Ștefan cel Mare. 

    D-l Primar spune că se va monta o cameră acolo. 

    D-l Crețu Valentin ia cuvântul și întreabă care este programul exact de aprindere a luminilor pentru 

brazii de Crăciun. 

      D-l Primar spune că aprinderea beculețelor se face pe 5 decembrie, menționând că există un orar 

prestabilit în acest sens, începând cu orele 16 :30 în Cart. Precizia, apoi urmează Cart. Movilei, Cart. Ștefan 

cel Mare și la orele 18 :30 la primărie. Dumnealui mai spune că ședința ordinară din luna decembrie va 

avea loc în data de 21. 

     D-l Gîndac Nicolae întreabă dacă se face brad în Cart. Gârcini. 
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     D-l Primar spune că se face la Școala Gimnazială nr. 5, în urma experienței din anii trecuți când s-a 

făcut pe platou și a dispărut.  

     D-l Președinte ia cuvântul și aduce mulțumiri d-lui comandant, întrucât după ședința din luna trecută a 

doua ziua a văzut polițiști rutieri la Clubul Elevilor. 

    D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și spune, referitor la asigurarea pazei în școlile din Municipiul Brașov, 

că acesta nu este asigurată cu bani de la părinți, este făcută de firme de pază contractate de către Primăria 

Brașov. 

    D-na Secretar General spune că acum legislație nu mai permite luare banilor de la părinți, dar s-a găsit 

modalitatea ca aceștia să facă donații către consiliu. 

    D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:10. 
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